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OR-vergadering 21 februari 2023 

OR -vergadering dinsdag 21 februari 2023 “De Eglantier” 
 

Aanwezig: Danielle, Patricia, Evelien (namens leerkrachten), Mandy, Dianne 

Afwezig:  Patrick, Naomi, Carlos 

 

Welkom 

Patricia opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom.    

 

Punt 1 

Voorleesontbijt 

Geregeld door Naomi. Alles is goed verlopen. Klein puntje: Er stond een kindje op de 

verkeerde allergie lijst. Evelien geeft aan, om voor een thema, contact met haar op te nemen 

voor de meest recente allergie lijst.  

Evelien: Als het mogelijk is, volgend jaar een echt ontbijt. Het budget vanuit de OR is € 150. 

Dat redden we niet voor de hele school. Voorstel is om de kosten met school te delen. 

 

Punt 2 

Lijst allergieen 

Week voor de activiteit stuurt Evelien de meest recente lijst naar Patricia door. 

 

Punt 3 

Pasen 

Mandy wacht op bericht van de leerkrachten. 5 april is de paasviering. Budget is € 150. 

Evelien: overleg gehad met de werkgroep. Omdat het kort op het Suikerfeest zit, is het voorstel om 

alleen de chocolade eitjes te doen. Verder geen ontbijt. Patricia regelde dit tot vorig jaar altijd. Zij 

kocht voor de kinderen altijd iets extra’s wat ze mee naar huis mochten nemen. Van 11.00 – 12.00 

zijn de ouders welkom in de klas. Vraag vanuit school is of de OR het IB gebouw kan versieren.  

Mandy en Dianne gaan dit regelen. 

 

Punt 4 

Internationaal Feest (Suikerfeest) 

Er is een werkgroep. Zijn al een aantal ouders gecontacteerd (Turks, Marokaans, Indonesisch). Zij 

moeten nog bij elkaar komen om na te denken hoe dit in te vullen. Dit feest is woensdag 19 april.  

Is het mogelijk om vanuit de OR iets te doen. Patricia geeft aan dat dit feest vanuit school wordt 

georganiseerd. De OR heeft hier niets mee te maken. In principe heeft de OR hier geen budget voor 

vrij gemaakt.  

 

Punt 5 

Geld ophalen werkweek 

Zijn er ideeen hoe er geld opgehaald kan worden voor de werkweek. Yvonne K. vroeg wat de OR hier 

aan kon bijdragen. Vanuit de OR kan niet veel worden gedaan. Wel wat opties besproken. Patricia: 

Wat kost tegenwoordig de werkweek en wat komt school tekort. Hierop kan nu geen antwoord 

worden gegeven. Bij de volgende vergadering komen we met ideeen wat voor activiteiten er kunnen 

worden georganiseerd om geld op te halen.  

 

Punt 6 



 

2 
OR-vergadering 21 februari 2023 

Boomhut 

Evelien: Er zijn 2 hoveniers geweest om de boomhut te checken. De basis van de oude boomhut is 

goed. Van hieruit kan er opnieuw opgebouwd worden. Omdat de basis goed is, hoeft het niet eerst 

goedgekeurd te worden. Nadat de oude basis opnieuw is opgebouwd, wordt de boomhut gekeurd 

door een extern bedrijf. Kosten van deze boomhut is nog niet bekend. 

 

Punt 7 

Sportdag 

Patrick is nog steeds de contact persoon. Hij wil heel graag in de communicatie mail. Vorig jaar is dit 

niet goed gegaan. Er wordt door supermarkten niet meer gesponsord. Hij wil graag op tijd weten wat 

er gehaald moet worden.  

 

Punt 8 

Avondvierdaagse 

Er is nog niet bekend of de A4D dit jaar wel doorgaat.  

 

Punt 9 

Eindfeest 

? 

 

Punt 10 

Feesten internationaler maken 

Er zijn 60 nationaliteiten op school. Eigenlijk is het de bedoeling om niet meer de ‘standaard’ 

Nederlandse feesten te organiseren. Hoe kijken wij daar tegenover vanuit de OR. 

Mandy geeft aan: Kerst wordt b.v. ook in Duitsland gevierd. Ga dan eens met de kinderen kijken hoe 

kerst daar wordt gevierd.  

 

Punt 11 

Werkgroep duurzaam/gezond 

Er wordt een werkgroep vanuit school gestart. Iemand vanuit de MR, 2 groepsleerkrachten, 2 ouders, 

iemand uit de OR. Mandy geeft zich op om namens de OR deze werkgroep te vertegenwoordigen.  

 

Punt 12 

Uitnodiging juni 2023 

28 juni 2023 zijn wij (OR) door school uitgenodigd voor de jaarlijkse BBQ.  

 

Punt 13 

Busreizen uitjes eerder doorgeven 

Eind vorig schooljaar hebben we het gehad over de schooluitjes. Begin schooljaar is hier nogmaals 

over gesproken. 7 juni 2022 is Evelien begonnen met de uitjes. Door allerlei omstandigheden, heeft 

het heel lang geduurd voordat Evelien alle uitjes had geregeld. Daardoor heeft het heel lang geduurd 

om een offerte aan te vragen voor de bussen. Omdat het zo kort op elkaar geregeld wordt, uitje-bus, 

is de bus extra duur. Er zijn problemen om activiteiten rond te krijgen, locatie kan niet zoveel 

kinderen kwijt, gesloten, geen vrijwilligers. Evelien voorspelt dat dit altijd zo zal zijn. Waardoor het 

vroeg boeken van een bus onmogelijk is, dus altijd de hoofdprijs betaald.  
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Punt 14 

Koningsspelen 

OR heeft aanmeldingsformulier hiervoor gekregen. Patricia heeft dit gevraagd aan Yvonne de H. Wij 

doen niet mee, omdat wij als school een uitgebreide sportdag willen. Aan deze spelen zit een 

uitgebreid (gratis) ontbijt vast. Wat je na dit ontbijt doet, mag je zelf invullen. Enige eis van deze 

Koningsspelen, is dat het nr. van de Koningsspelen (kinderen voor kinderen) op die dag op het 

schoolplein wordt gedraaid.  

 

Punt 15 

Nieuwe OR-leden 

Om mensen te werven, kan je vertellen dat wij mensen zoeken om te helpen bij het organiseren van 

verschillende activiteiten. Ter ondersteuning om beslissingen te nemen. Ook moet er vervanging 

komen voor Danielle. Zij zit nog 1,5 jaar in de OR en zal deze daarna verlaten. Er gaat ook nog een 

mail naar ouders om een groepje te vormen voor extra hulp. Dianne geeft aan interesse te hebben in 

de functie van Danielle.  

 

Rondvraag 

Mandy vraagt wat voor mensen zij moet aanspreken voor de OR. Zij mag ze doorverwijzen naar 

Patricia. Zij gaat met die persoon het gesprek aan.  

Evelien vraagt aan de OR of iemand op 24 mei op de koffie-ochtend iets wil vertellen over wat de OR 

inhoudt. Er wordt over nagedacht wie dat wil/kan doen.  

 

Patricia sluit om 22.10 uur de vergadering. 


